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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Várható-e a munkavégzés során megfertőződöttek 
kompenzációja?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Lassan két hónapja tapasztaljuk, hogy a koronavírus terjedése folyamatosan újabb kihívások elé 
állítja hazánkat. Külön tisztelettel adózom a járvány frontvonalában dolgozók teljesítménye előtt, 
mert munkájuk jellegéből adódóan nem tehetik meg, hogy feladataikat otthoni környezetben lássák 
el. Az egészségügyi és szociális szféra munkatársai, szállítók, postai és kereskedelmi alkalmazottak 
és még sokan mások továbbra is egészségüket kockáztatják annak érdekében, hogy a legalapvetőbb 
szolgáltatásokat biztosítsák az ország polgárai számára. Nem lehet véletlen, hogy a nyugdíjas 
korosztály mellett éppen ebben a rétegben a legjelentősebb a regisztrált fertőzöttek aránya.

Külön ki kell emelni a kereskedelmi szféra munkatársait, akik rengeteg emberrel kerülnek 
személyes kapcsolatba, így a legkevésbé védettek a járvánnyal szemben. Bár a munkáltatók sok 
esetben igyekeznek mindent megtenni a megbetegedések elhárítása érdekében, ez nem sikerülhet 
mindig. A gyakran egyébként is alacsony bérért foglalkoztatott munkavállaló pedig könnyen 
elveszítheti egyetlen erőforrását, a munkaképességét is. 

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

Várható-e a munkájuk során megfertőződött alkalmazottak kompenzációja?

Milyen segítségre számíthatnak az állam részéről a munkavégzés közben megbetegedő 
kereskedelmi dolgozók?


